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Miljøministerens besvarelse af spørgsmål nr. 15, stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg. 
 
 
Spørgsmål: Kan ministeren belyse, hvilke konsekvenser en 33. pct. 
beskæring af NOVANA vil have for overvågningen af den danske na-
turtilstand, for effekt-vurderingen af miljø- og naturindsatsen fremover, 
og for den tilpasning af overvågningen som følge af vandrammedirek-
tivet, som ministeren refererer til i sit svar på spørgsmål 252 (MPU, 
samlingen 2005-06)? 
      
 
Svar 
Idet jeg henviser til svaret på udvalgets spørgsmål nr. 14 skal jeg gentage, 
at der endnu ikke er truffet endelig beslutning om overvågningsindsatsen for 
2007, hvorfor der heller ikke kan tages stilling til de præcise konsekvenser 
af eventuelle effektiviseringer.  
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